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PROTOKÓŁ  Nr XXXII/09 

z sesji Rady Miejskiej w Bobolicach 

z dnia 28 sierpnia 2009 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bobolicach 
 

Na stan 15 radnych na sesji obecnych było 15 radnych  

Obrady rozpoczęły się o godzinie 900 i  trwały do godz. 1310.  

W sesji udział wzięli: 

• radni Rady Miejskiej w  Bobolicach,    

• Pan Sylwester Sobański – Burmistrz Bobolic, 

• Pani Mieczysława Brzoza – wiceburmistrz Bobolic,  

• Pani Krystyna Dobrzańska – sekretarz gminy, 

• Pani Beata Sempołowicz– skarbnik gminy,  

 Dyrektorzy i kierownicy jednostek organizacyjnych gminy: 

• Pan Czesław Wlaźlak – dyrektor ZUKiO w Bobolicach,    

• Pani Jolanta Stępień – kierownik M-GOPS w Bobolicach, 

Zaproszeni goście: 

• Pani Krystyna Bugaj-Wójcik – Radna Rady Powiatu,  

• Pan Kazimierz Nowak– Delegat Izb Rolniczych,  

• Pani Helena Bubień – Delegat Izb Rolniczych,  

• Pan Stanisław Wszeborowski – Dyrektor ZSP w Bobolicach,  

• Pan Andrzej Niemczewski – Dyrektor ZSP w Dargini,  

• Pani Grażyna Sikorska – Dyrektor SP w Kurowie,  

• Pani Jolanta Pindelska – Dyrektor SP w Drzewianach,  

• Pan Józef Wołowski – Dyrektor SP w Kłaninie, 

• Pani Bogusława Imbiorkiewicz – Nauczyciel SP w Bobolicach,  

• Pani Teresa Halasz – Dyrektor Przedszkola Samorządowego w Bobolicach,  

• Pan Jan Mokrzycki – Nauczyciel ZSP w  Bobolicach, 

• Pani Elżbieta Tokarz -  Nauczyciel ZSP w Bobolicach, 

• Pani Wioletta Szwec – Nauczyciel ZSP w Dargini, 

• Pani Joanna Katolik - Nauczyciel  SP w Kurowie, 

• Pani Iwona Golas – Nauczyciel SP w Kurowie, 

• Pan Jarosław Bączkowski – Opiekun GGM w Bobolicach, 
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• Michał Urbanowicz – Prezes GGM, 

• Przemysław Staszkiewicz – Członek GGM, 

• Aleksandra Pięta – Członek GGM,  

• Pani Magdalena Pietnoczka – Podinspektor ds. oświaty, 

• Sołtysi, 

 

Sesję  Rady Miejskiej otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej Pan  Zdzisław 

Czarnecki, który przywitał wszystkich przybyłych na obrady. 

 
Przewodniczący  Rady zapoznał  radnych z porządkiem obrad. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 26 czerwca 2009 roku. 

3. Wręczenie nagrody „Nauczycielowi Roku 2009” oraz nauczycielom wyróżnionym.   

4. Sprawozdanie z działalności placówek oświatowo-wychowawczych za rok szkolny 

2008/2009, w tym analiza wyników sprawdzianów po klasie szóstej i egzaminu po klasie 

trzeciej gimnazjum.   

5. Ocena funkcjonowania Zakładu Usług Komunalnych i Oświatowych za I półrocze 2009 

roku.  

6. Trybuna sołecka. 

7. Trybuna obywatelska.   

8. Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami. 

9. Interpelacje i zapytania radnych. 

10. Podjęcie uchwał: 

 1.  zmieniająca  uchwałę w sprawie szczegółowych zasad i trybu umarzania, odraczania, spłat 

lub rozkładania na raty wierzytelności jednostek organizacyjnych miasta i gminy Bobolice z 

tytułu należności pieniężnych,  do których nie stosuje się przepisów ustawy – Ordynacja 

podatkowa.  

2.  w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego  

3. zmieniająca uchwałę w sprawie zatwierdzenia Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Wodnej Gminy Bobolice na 2009 rok. 

4.  w sprawie uchylenia uchwał w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie gminy Bobolice 

do Bałtyckiego Banku Spółdzielczego w Darłowie i nabycie udziałów członkowskich banku  

5. w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Bobolice do Bałtyckiego Banku 

Spółdzielczego w Darłowie i nabywania udziałów członkowskich banku. 

6. w sprawie zmian w budżecie gminy Bobolice na rok 2009. 
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7. w sprawie wyrażenia zgody na podpisanie porozumienia z Zachodniopomorskim Zarządem 

Dróg Wojewódzkich w sprawie partycypacji Gminy Bobolice w kosztach remontów dróg 

wojewódzkich na terenie gminy. 

8. w sprawie wyrażenia zgody na współfinansowanie zadania: chodnik w Dargini przy drodze 

powiatowej nr 0,386 Z.  

9. w sprawie ustalenia planu sieci oraz obwodów publicznych szkół podstawowych i 

gimnazjów prowadzonych przez gminę Bobolice. 

10. w sprawie zmian w statucie Związku Miast i Gmin Dorzecza Parsęty.  

11. w sprawie uchylenia uchwał Rady Miejskiej Nr XXXI/277/09 oraz XXXI/278/09 z dnia 

26 czerwca 2009 roku.  

11. Wolne wnioski. 

12. Zakończenie obrad. 

 
 
Ad.2. Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Zdzisław Czarnecki stwierdził, że 

protokół z XXXI sesji Rady Miejskiej w Bobolicach odbytej w dniu 26 czerwca 2009 roku   

był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w Bobolicach w pokoju nr  24, jak i w 

dniu dzisiejszym na sali obrad. Poinformował, iż do chwili obecnej nie wniesiono uwag oraz 

zaproponował przyjęcie protokołu z XXXI sesji Rady Miejskiej w Bobolicach bez 

odczytywania.  

 

Protokół z XXX sesji Rady Miejskiej w Bobolicach został przyjęty przez radnych 

jednogłośnie 15 głosami „za”. 

 

Ad. 3. Wręczenie nagród „Nauczycielowi Roku 2009” oraz nauczycielom 

wyróżnionym.  
 Pani burmistrz Mieczysława Brzoza omówiła historię powstania pomysłu na konkurs 

„Nauczyciel Roku”. Następnie prezes GGM Michał Urbanowicz przedstawił wyróżnionych i 

nagrodzonych. Wręczono nagrody i wyróżnienia oraz zrobiono pamiątkowe zdjęcia. 

Przemówienie stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad. 4. Sprawozdanie z działalności placówek oświatowo-wychowawczych za 

rok szkolny 2008/2009, w tym analiza wyników sprawdzianów po klasie 

szóstej i egzaminu po klasie trzeciej gimnazjum.  
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 W związku z tym, że punkty te dotyczą spraw oświaty Pan Przewodniczący Rady 

Miejskiej poprosił poszczególnych dyrektorów szkół o przedstawienie najważniejszych 

osiągnięć swoich placówek oraz analizę wyników sprawdzianów i egzaminów gimnazjalnych.  

 

Jako pierwszy głos zabrał Pan Stanisław Wszeborowski przedstawił informacje dotyczące 

Zespołu Szkół Publicznych w Bobolicach. Informacje stanowią załącznik do protokołu.  

 

Jako kolejna głos zabrała Pani Teresa Halasz dyrektor Przedszkola Samorządowego w 

Bobolicach. Informacje stanowią załącznik do protokołu.  

 

Pan Andrzej Niemczewski przedstawił informacje dotyczące Zespołu Szkół Publicznych w 

Dargini. Informacje stanowią załącznik do protokołu.  

 

Pan Józef Wołowski dyrektor Szkoły Podstawowej im, Jana Brzechwy przedstawił 

informacje dotyczące działalności swojej szkoły, które stanowią załącznik do protokołu.  

 

Pani Jolanta Pindelska przedstawiła informacje z zakresu Szkoły Podstawowej w 

Drzewianach. Informacje stanowią załącznik do protokołu.  

 

Jako ostatnia informacje przedstawiła Pani Grażyna Sikorska dyrektor Szkoły Podstawowej w 

Kurowie – informacja stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad.5. Ocena funkcjonowania Zakładu Usług Komunalnych i Oświatowych 

w Bobolicach za I półrocze 2009 roku.  
 

Informacje przedstawił Pan Czesław Wlaźlak dyrektor Zakładu Usług Komunalnych i 

Oświatowych w Bobolicach. Ocena stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad. 6. Trybuna sołecka 
W trybunie sołeckiej nikt nie zabrał głosu.  

 

Ad. 7. Trybuna obywatelska  
W trybunie obywatelskiej głos zabrali:  
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1. Pani Krystyna Dobrzańska Sekretarz Gminy – poinformowała wszystkich zebranych o 

Dożynkach Powiatowych w Polanowie, które odbędą się 5 września i zapewniony 

będzie dojazd. Pani Sekretarz poprosiła o wpisywanie się na listę osób, które będą 

jechały autobusem. Poinformowała także, że 12 września odbędą się Dożynki Gminne 

w Bobolicach, które rozpoczną się mszą na placu o godzinie 15.00.  
  

Ad.6. Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami. 

Sprawozdanie w okresie między sesjami, przedstawił Pan Sylwester 

Sobański  Burmistrz Bobolic, powiedział, że 28 czerwca o godzinie 11.30 odbyła się 

msza święta, którą celebrował ks. Biskup Edward Dajczak. Po mszy świętej ks. Biskup 

dokonał poświęcenia świetlicy środowiskowej „Tafla” przy probostwie w Bobolicach. W 

uroczystości tej uczestniczyli przedstawiciele Urzędu Wojewódzkiego, Urzędu 

Marszałkowskiego, Starostwa, radni powiatu i gminy. Po uroczystościach zawiązanych z 

poświęceniem świetlicy ks. Proboszcz zaprosił zebranych na poczęstunek. 8 lipca odbyło się 

spotkanie z wykonawcą budynku gimnazjum firmą Budomal w związku z opóźnieniami na 

budowie. Podjęta została próba należytej współpracy firmy Budomal z nadzorem 

budowlanym. 14 lipca odbyło się powtórne spotkanie z firmą Budomal, na którym to 

spotkaniu Pan burmistrz wyraził zgodę na przedłużenie terminu wykonania inwestycji do 31 

sierpnia 2009 rok. Ponieważ wystąpiły prace dodatkowe oraz trudności w zaopatrzeniu w 

materiały budowlane ze względu na okres urlopowy w firmach produkujących materiały 

budowlane. 27 sierpnia odbył się przetarg na zakup samochodu OSP – średni samochód 

ratowniczy z wyposażeniem. 6 sierpnia Pan burmistrz spotkał się z komendantem Państwowej 

Straży Pożarnej w Koszalinie w celu omówienia dalszej współpracy. Jak Pan burmistrz 

wcześniej informował gmina otrzymała od OSP ciężki samochód bojowy w dobrym stanie. 

Nic jednak nie jest za darmo. Znaleźliśmy się w takiej sytuacji finansowej, że musimy się 

wspierać nawzajem dopóki kryzys finansowy jaki dotknął bardzo dużo państw nie ominie nas. 

W miarę naszych skromnych możliwości będziemy wspierać działania Państwowej Straży 

Pożarnej. 7 sierpnia Pan burmistrz wspólnie z Pani burmistrz Mieczysławą Brzozą 

uczestniczył w uroczystym otwarciu placu zabaw na ul. Świerczewskiego. Sponsorów tej 

uroczystości było dużo, ale za zorganizowanie tej uroczystości Pan burmistrz podziękował 

Pani Bogusławie Marchewce, M-GOK – owi i wszystkim, którzy w jakikolwiek sposób 

przyczynili się do uświetnienia tej uroczystości. 8 sierpnia Pan burmistrz uczestniczył w 

turnieju piłki nożnej wspólnie z Panią burmistrz Brzozą i radnym Jerzym Nowomiejskim w 

Świelinie. Turniej był przygotowany bardzo dobrze uczestniczyły 4 drużyny. W ocenie gości 
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warunki sanitarne zaplecza są złe i należy je znacznie poprawić. Organizatorom a głównie 

Panu sołtysowi Piechockiemu Pan burmistrz podziękował za zorganizowanie tego turnieju. 15 

sierpnia na rynku w Bobolicach odbyły się uroczystości związane z odpustem Wniebowzięcia 

NMP. Z okazji tego  święta swoje stoiska wystawiło Stowarzyszenie Po drodze. O godzinie 

18-tej odbyło się uroczyste przekazanie 2 samochodów dla naszej policji, w którym 

uczestniczyli komendant Policji Miejskiej z Koszalina oraz dwóch jego zastępców. Następnie 

odbyły się jubileusze 40-lecie kapeli, 30-lecie zespołu Starościny i 10-lecie zespołu Ziemia 

Bobolicka. W uroczystościach tych uczestniczyło kilka zaproszonych zespołów. Wszystkie 

zespoły uczestniczące w tej imprezie były ciepło odebrane. Oczywiście najwięcej braw 

otrzymał zespół Ziemia Bobolicka – laureat głównej nagrody konkursu w Drawsku 

Pomorskim, w którym reprezentowany był folklor kaszubski. Pan burmistrz powiedział, że 

Najwyższa Izba Kontroli delegatura w Szczecinie w dniach od 6 maja do 2 czerwca 

skontrolowała Urząd Miejski w Bobolicach w zakresie udzielania dotacji z budżetu Gminy 

zakładowi budżetowemu i podmiotom niezaliczanym do sektora finansów publicznych w 

latach 2007-2008. W związku z kontrolą, której wyniki przedstawiono w protokole kontroli 

podpisane w dniu 2 czerwca 2009 roku i omówione na naradzie pokontrolnej w dniu 5 

czerwca 2009 roku, NIK przekazał Panu burmistrzowi wystąpienie pokontrolne. NIK 

negatywnie ocenia wykonywanie przez  Urząd zadań w zakresie objętym kontrolą w latach 

2007-2008.      

 Pan burmistrz przedstawił wnioski NIK.  

1. Określenie szczegółowości rozliczenia z wykorzystania dotacji udzielonych z budżetu 

gminy zakładowi budżetowemu oraz rzetelne rozliczenie dotacji udzielonych 

zakładowi budżetowemu w latach 2007-2008.  

2. Podjęcie działań zmierzających do likwidacji/zmiany formy organizacyjno – prawnej 

tej jednostki w przypadku niespełniania wymogów samofinansowania.  

3. Wyegzekwowanie od ZUKiO wpłaty do budżetu Gminy nadwyżki środków 

obrotowych za 2008r. w kwocie 266.757,69 zł. 

4. Rzetelne rozliczanie dotacji udzielonych z budżetu Gminy na realizację zadań 

publicznych oraz wyegzekwowanie od Beneficjentów nieprawidłowo rozliczonych 

dotacji (udzielonych w latach 2007-2008) na łączną kwotę 7.696,26 wraz z odsetkami 

w wysokości określonej jak dla zaległości podatkowych.  

5. Udzielenie dotacji na zadania związane z upowszechnianiem kultury fizycznej i sportu 

zgodnie z treścią ogłoszenia otwartego konkursu ofert.   

6. Zawiadomienie właściwego Rzecznika dyscypliny finansów publicznych o naruszenie 

dyscypliny finansów publicznych przez Dyrektora ZUKiO.  
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7. Zaktualizowanie Zakładowego planu kont poprzez wprowadzenie brakujących kont 

oraz doprowadzenie go do stanu zgodnego z ewidencją księgową Urzędu.  

Następnie skarbnik Gminy wyjaśniła poszczególne punkty zaleceń, jednocześnie 

przedstawiając stanowisko Gminy co do ich realizacji. Szczegółowo został przedstawiony i 

omówiony zarzut w zakresie podjęcia przez Gminę działań zmierzających do 

likwidacji/zmiany formy organizacyjno prawnej zakładu budżetowego w przypadku nie 

spełnienia wymogu samofinansowania oraz wyegzekwowania od ZUKiO wpłaty do budżetu 

gminy nadwyżki środków obrotowych za 2008 rok w kwocie 266.757,69 zł. Pani Skarbnik 

zwróciła się do Rady z prośbą o przedstawienie opinii co do przedstawionego problemu. 

Wyjaśniła, że ZUKiO złożyło prośbę na wezwanie Gminy o nieegzekwowanie powyższych 

należności ze względów finansowych zakładu. Mając na uwadze sytuację finansową zakładu 

budżetowego Skarbnik przedstawiła stanowisko Burmistrza w zakresie odejścia od 

uregulowania przez ZUKiO należności, ale dokonania w 2009 roku i podjęcia uchwały w 

sprawie likwidacji zakładu budżetowego i powołanie w to miejsce jednostki budżetowej. Po 

dyskusji Radnych, Radni pozytywnie przychylili się do rozwiązania w ten sposób tego 

zagadnienia. Dyskusję uzupełniła również Radca Prawny Gminy Pani Bożena Sobańska 

udzielając prawnych wyjaśnień.   

Pani Burmistrz Mieczysława Brzoza powiedziała, że 30 czerwca odbyły się IV 

Integracyjne Igrzyska „Węzeł Przyjaźni”, 29 czerwca odbyła się Gminna uroczystość 40-lecie 

istnienia Zakładu Karnego w Starem Bornem, było uroczyste przekazanie sztandaru oraz 

otwarcie kotłowni na biomasę. 5 lipca odbyła się Parafiada w Bobolicach, od 8 do 9 lipca 

delegacja z Urzędu oraz M-GOK-u w Bobolicach pojechała do Demmin na spotkanie w 

sprawie doprecyzowania wspólnych zadań związanych z obchodami 670-lecia Bobolic. W 

dniach od 27 lipca do 3 sierpnia w Ośrodku Szkolno – Wychowawczym w Bobolicach gościła 

kolonia młodzieży z Demmin. Pani burmistrz powiedziała, że rozstrzygnięte zostały konkursy 

na dyrektorów szkół: 1. SP Kłanino Pan Józef Wołowski, 2. SP Bobolice Pani Renata 

Kowalska, 3. Gimnazjum Publiczbe w Bobolicach Pan Dariusz Michalak. Wszyscy zostali 

powołani na 5 lat szkolnych. 1 sierpnia odbyło się otwarcie placu zabaw w Kurowie, 14 

sierpnia odbyła się wizyta stowarzyszenia dawnych mieszkańców Bobolic. Pani burmistrz 

poinformowała, że rozstrzygnięto przetarg na dowozy szkolne – wygrała firma MECHANIK 

z Tychowa. 24 sierpnia odbyła się narada z dyrektorami szkół, opracowywany jest także 

wniosek na prace wykończeniowe gimnazjum oraz rewitalizację rynku. 25 sierpnia odbyło się 

zakończenie roku akademickiego Bobolickiego Uniwersytetu Trzeciego Wieku. 18 sierpnia 

odbyło się spotkanie w sprawie uzyskania planowanej przebudowy drogi S-11. Pani burmistrz 
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poinformowała, że patronat nad obchodami 670-lecia Bobolic obejm ks. Biskup Edward 

Dajczak.     

 

Ad. 7. Interpelacje i zapytania radnych 
Radny Pan Mariusz Walaszczyk–  zapytał co z wnioskiem - Planem Rozwoju Miejscowości 

Kłanino? Zapytał także czy będzie wykonywane ogrodzenie cmentarza w Kłaninie i część 

chodnika.  

Odpowiedzi udzielił pan burmistrz mówiąc, że wniosek na Odnowę wsi jest oceniany i cały 

wniosek przeszedł pozytywną ocenę formalną. Ogrodzenie oraz chodnik będą wykonywane.  

 

Radny Pan Artur Tomczak – powiedział, że przypomina już kolejny raz o tym, że wiadukt 

kolejowy do Gozdu dalej nie jest rozebrany, 7 sierpnia miało być łatanie dziur na drodze 

powiatowej do Gozdu – nie odbyło się. Pan radny powiedział także, że w okresie letnim jak 

odbywały się objazdy przez Ubiedrze i Gozd – droga ta jest źle oznakowana i kierowcy mieli 

problem z objazdem.  

Odpowiedzi udzielił Pan burmistrz mówiąc, że wiaduktem zarządza towarzystwo kolejki 

wąskotorowej  i cały czas są obiecanki, że wiadukt zostanie rozebrany. Jeżeli chodzi o łatanie 

dziur i oznakowanie to zgłosi do ZDP w Koszalinie.  

 

Radna Pani Bogusława Marchewka -  powiedziała, że na ul. Traugutta wyrównać należy 

treblinkę i miały być ustalenia kto ma za to płacić, w dalszym ciągu nie jest to zrobione.     

Odpowiedzi udzielił Pan burmistrz mówiąc, że będzie nadal ta praca wykonywana.  

 

Radna Pani Zofia Kęcel – zapytała jakie są losy działki budowlanej przy ul. Tylnej?  

Odpowiedzi udzielił Pan burmistrz mówiąc, że jest zgoda na zagospodarowanie przestrzenne 

przez Starostwo Powiatowe w Koszalinie, SKO podtrzymało decyzję Burmistrza.  

 

Radny Pan Zdzisław Strzelczak – powiedział, że działki budowlane, które zostały sprzedane 

nie są uzbrojone, ludzie którzy jen kupili mają problem ponieważ nie mają skąd czerpać prądu 

na prace związane z budową. Pan radny podziękował także w imieniu Mechanika Bobolice za 

urządzenie szatni.  

Odpowiedzi udzielił Pan burmistrz mówiąc, że udzieli odpowiedzi pisemnej Panu radnemu.  
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Ad. 10. Podjęcie uchwał w sprawach: 
 

Projekty uchwał przedstawił: przewodniczący Rady Miejskiej Pan Zdzisław Czarnecki 

Przy podejmowaniu uchwał obecnych było 13 radnych. Nieobecny był Pan Janusz Koczkodaj 

oraz Pan Dawid Olearczyk.  

1) zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowych zasad i trybu umarzania, odraczania, 

spłat lub rozkładania na raty wierzytelności jednostek organizacyjnych miasta i gminy 

Bobolice z tytułu należności pieniężnych, do których nie stosuje się przepisów ustawy – 

Ordynacja podatkowa. 

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Beata Sempołowicz Skarbnik Gminy.  

 

Pan Jerzy Nowomiejski Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów i 

Rozwoju przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu.  

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”.  

 

 2) w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego.  
 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Beata Sempołowicz Skarbnik Gminy mówiąc, 

że szczegółowo projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu każdej Komisji.  

 

Pan Jerzy Nowomiejski przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów i 

Rozwoju przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu.  

 

Radny Pan Zdzisław Strzelczak zapytał czy kwota kredytu będzie przeznaczona na 

dokończenie gimnazjum w Bobolicach?  

Odpowiedzi udzieliła Pani Skarbnik mówiąc, że część kredytu na pewno tak.  

  

Uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”.  

 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie zatwierdzenia Gminnego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej Gminy Bobolice na 2009 rok.  
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Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Beata Sempołowicz Skarbnik Gminy.  

 

Pan Jerzy Nowomiejski Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów i 

Rozwoju przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

  

Uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”.  

 

4)  w sprawie uchylenia uchwał w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie gminy 

Bobolice do Bałtyckiego Banku Spółdzielczego w Darłowie i nabycie udziałów 

członkowskich banku.  

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Beata Sempołowicz Skarbnik Gminy.  

 

Pan Jerzy Nowomiejski Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów i 

Rozwoju przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”.  

 

5)  w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Bobolice do Bałtyckiego Banku 

Spółdzielczego w Darłowie i nabywania udziałów członkowskich banku.  

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Beata Sempołowicz Skarbnik Gminy.  

 

Pan Jerzy Nowomiejski Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów i 

Rozwoju przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”.  

 
6)  w sprawie zmian w budżecie gminy na 2009 rok.  

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Beata Sempołowicz Skarbnik Gminy.  

 

Pan Jerzy Nowomiejski Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów i 

Rozwoju przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 
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Uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”.  

 

7)  w sprawie wyrażenia zgody na podpisanie porozumienia z Zachodniopomorskim 

Zarządem Dróg Wojewódzkich w sprawie partycypacji Gminy Bobolice w kosztach 

remontów dróg wojewódzkich na terenie gminy.   

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Beata Sempołowicz Skarbnik Gminy.  

 

Pan Jerzy Nowomiejski Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów i 

Rozwoju przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”.  

 

 

8)  w sprawie wyrażenia zgody na współfinansowanie zadania: chodnik w Dargini przy 

drodze powiatowej nr 0,386 Z.   

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzielił Pan Sylwester Sobański Burmistrz Bobolic.  

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”.  

 

9) w sprawie ustalenia planu sieci oraz obwodów publicznych szkół podstawowych oraz 

gimnazjów prowadzonych przez gminę Bobolice.   

  

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Mieczysława Brzoza wiceburmistrz Bobolic.  

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”.  

 

10) w sprawie zmian w statucie Związku Miast i Gmin Dorzecza Parsęty.   

  

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Krystyna Dobrzańska Sekretarz Gminy.  

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”.  
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11) w sprawie uchylenia uchwał Rady Miejskiej Nr XXXI/277/09 oraz XXXI/278/09 z 

dnia 26 czerwca 2009 roku.    

  

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Krystyna Dobrzańska Sekretarz Gminy.  

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”.  

 

Ad. 9. Wolne wnioski. 
W wolnych wnioskach nikt nie za brał głosu.  

 

Ad. 10 . Zakończenie obrad.  

 

Pan Zdzisław Czarnecki Przewodniczący  Rady Miejskiej  stwierdził, że porządek obrad 

został wyczerpany w związku z tym ogłosił zamknięcie obrad. 

 

Przy pisaniu niniejszego protokołu wykorzystano nagranie z dyktafonu, zgodnie z §  50 ust. 2 

Statutu Gminy Bobolice.  

Protokołowała: Ewelina Szymańska  

 


